
 

 

FORBUNDSSTYRET 
 

PROTOKOLL 

 

 
Møtested Thon Hotel Arena, 

Lillestrøm  
 Fordeling Forbundsstyret 

Dato 26.08.2022  Kopi  
Møtestart Klokken 09.00   Møtenummer 05/22 
Møteslutt Klokken 13.00   Antall sider 8 
  
Innkalte Cato Bratbakk 

Linda Myrset Dønnem 
Rune Lilledahl 
Noel Pedersen  
Embla Benedicte Gudbrandsen 
Marianne Fredbo 
Anne-Mari Gulbrandsen Moen 
Bjørn Wirum 

Forfall  
  
Fra 
Administrasjonen 

GS 

  
  
Tidsplan  
09:00 – 11.00 Saksbehandling 
11:00 – 11:30 Status ved Landslagssjef Petter Løvberg  
11:30 – 12:30 Forberedelse møte Utvalg  
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Agenda: 

1. Godkjenning av dagsorden 
2. Orienteringer og Fremtidige aktiviteter 
3. Saksbehandling 
4. Eventuelt 

1. Godkjenning av dagsorden  
Referat ligger vedlagt  

2. Orienteringer og fremtidige aktiviteter 

Orienteringer 

Sak Kommentar Vedlegg 

Status SvU SvU har hatt to Teams møter 19.06, 08.08, 
og ett fysisk møte i forbindelse med NM 
Langbane 7-10. juli 2022 i Kristiansand, 
siden siste FS-møte 09.06.2022 
Det jobbes, blant annet, med 
søknader/tildelinger av mesterskap for 
perioden 2023 – 2025. 
SvU besluttet i juli, og gå tilbake til, at fire 
av fem øvelser skal gjelde som grunnlag for 
sammenlagt resultatet i LÅMØ, og som 
kvalifisering til ÅM.   
SvU fremmer ingen saker til behandling i FS.   

•  

Arendalsuken Jan Kjensli (også styremedlem i Flyte), Kim 
(ny kommunikasjonsrådgiver) og Linda M. 
Dønnem dro ned for svømmeforbundet. Vi 
deltok for å høre på paneldebatten «Færre 
drukninger, et felles ansvar». 
Paneldeltakere fra Tryg, 
Sjøfarsdirektoratet, Statens 
havarikommisjon, Flyte (presentert som 
Redningsselskapet), partiene Høyre og 
Arbeiderpartiet. Vi ønsket å høre hvilke 
fokus debatten tok og vite hva partene 
fokuserer på. Siv Jensen daglig leder for 
Flyte var i debatten og hun presenterte vår 
hjertesak svømmeopplæring og utdannelse 
på en meget god måte. Helt tydelig at 
administrasjonen ved Kjensli har informert 
henne godt. Utfordringen fremover mtp 
nullvisjon for drukning er å sikre aspektet 
«til vanns». Om det blir begrenset «til sjøs» 
vil det i stor grad handle om HMS innen 

•  
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Sak Kommentar Vedlegg 

yrkesfiske og bruk av ulike størrelser av 
fritidsbåter etc. Det er derfor svært viktig å 
være på ballen og Siv Jensen har en helt 
klar agenda for lobbyvirksomhet hos 
politikere av det øverste sjiktet. Vi kan 
bidra der de ikke jobber.  
  
Flyte hadde egen stand og vi sikret at folk 
kom til standen (NIF) og Jensen snakket 
med de fleste på ministernivå og tidligere 
statsminister da vi var der.  
  
Vi deltok også på sesjon i regi av NIF: 
Anlegg, folkehelse og bærekraft. Her ble 
det presentert forskning på hva anlegg 
betyr for folkehelsen. Kort sagt så gir 1 kr 
til anlegg 3 kr tilbake. De brukte tall som 1 
mrd til anlegg gir 3 mrd tilbake. Se mer om 
forskningen 
her: https://www.idrettsforbundet.no/nyh
eter/2022/investeringer-i-idrettsanlegg-gir-
tredobbelt-samfunnsokonomisk-
gevinst/ Det ble høy temperatur i panelet. 
Denne rapporten er viktig for å jobbe 
videre politisk med anlegg fremover.  
  
Det er generelt viktig arena å snakke med 
folk på og minne dem om våre mål og 
posisjon. 

Politisk arbeid  Visepresident: Legger ved utkast til en plan 
for politisk arbeid.  
 

• Politisk handlingsplan NSF 

FINA Kongress 
Budapest 

Ekstraordinær FINA kongress ble avholdt 
under VM i Budapest. FINA president 
ønsket velkommen, og en hilsningstale og 
innlegg av IOC president. De fleste punkter 
under kongressen var rene infosaker. 
 
Rapporter fra reform komiteens sitt arbeid. 
Rapport fra audit komiteen. Kasserer i FINA 
avga sin rapport.  
Det tema som det var ventet mye 
oppmerksomhet om var FINA sin nye policy 
angående transpersoners muligheter til å 
konkurrere. 
 
Det ble lagt frem en omstendelig rapport 
fra flere fagmiljøer, og en sterk appell fra 

 

https://www.idrettsforbundet.no/nyheter/2022/investeringer-i-idrettsanlegg-gir-tredobbelt-samfunnsokonomisk-gevinst/
https://www.idrettsforbundet.no/nyheter/2022/investeringer-i-idrettsanlegg-gir-tredobbelt-samfunnsokonomisk-gevinst/
https://www.idrettsforbundet.no/nyheter/2022/investeringer-i-idrettsanlegg-gir-tredobbelt-samfunnsokonomisk-gevinst/
https://www.idrettsforbundet.no/nyheter/2022/investeringer-i-idrettsanlegg-gir-tredobbelt-samfunnsokonomisk-gevinst/
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Sak Kommentar Vedlegg 

representanter fra kvinnelige utøvere, om 
utfordringen rundt transpersoner som vil 
konkurrere i kvinneklassen.  
 
Konklusjonen i dette arbeidet var at det 
ikke vil være mulig for en mann, som har 
gått igjennom puberteten, å konkurrere i 
kvinneklasse selv om personen går på 
hormonundertrykkende medisiner i flere 
år. Fagmiljøene er klare på at etter 
gjennomgått pubertet, så er forskjellene så 
store fysiologisk, at det ikke vil være mulig 
å konkurrere rettferdig i kvinneklassen.  
 
På bakgrunn av dette har FINA bestemt at 
transpersoner kan ikke konkurrere i 
kvinneklassen.  
FINA vil utrede muligheten for en tredje 
åpen klasse for transpersoner. 
Konklusjonen av dette arbeidet vil bli lagt 
frem for kongressen under VM kortbane i 
Melbourne Australia. FINA sin nye policy vil 
gjelde for alle approberte stevner i Norge. 

Økonomi/Regnskap Regnskap pr. 01.08.22 
Regnskapet pr 1. august viser ingen større 
avvik med tanke på budsjett. Noen «feil» 
posteringen som vil blir rettet opp ved 
neste rapportering.  

• Tatt til etterretning 

Diverse 
 

Presentasjon av ny 
kommunikasjonsrådgiver Kim Pedersen 
som startet i stillingen 01.08.2022. 
 

 

Elite Svømming  Landslagssjef Petter Løvberg informerte 
om status etter sommerens mesterskap og 
planer og tiltak i neste sesong og frem mot 
Olympiske leker 2024 i Paris.  
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Fremtidige aktiviteter 
 
2022 

Måned Dato Beskrivelse Ansvarlig 

Januar  08 Idrettsgalla, Trondheim  President – visepresident.  

 28-30 Nordisk konferanse svømmeopplæring,  
Thon Hotell Lillestrøm 

Avlyst 

Februar  5 Ekstraordinær kongress LEN, Frankfurt President og visepresident 

 10 Arbeidsmøte Virksomhetsplan US, kl.09.00 – 
18:00  

FS 

Mars  10 FS Møte 15:30 – 17:30 Teams  

 19-20 Landsstevnet Bergen AdO Marianne F.  

 18-20 Zeekit LÅMØ helg, 5 steder   

 22 Arbeidsmøte Virksomhetsplan 15:30-16:30 Teams  

April 01-03 NM Masters Svømming, NIH, Oslo  Noel P.  

 01-03 BSF, AdO, Bergen  President 

 05 FS Møte 09:00 – 17.30 US   

 21 FS Møte 17:00 – 19:00   

 22 Ting, Thon Hotell Gardermoen – digitalt 14 19.00   

 22-24 Kompetansehelgen, Thon Hotell Arena Lillestrøm  

Mai 14 LEN Ekstraordinær Kongress, Cascais  President 

 20-22 Ledermøte NIF, Scandic Ishavshotell Tromsø President + Visepresident 

 29  Bergen Open Stup President 

 30 Vannpolohelgen, Askøy President 

Juni 9 FS Møte m/adm 10-16   

Juni  04-06 Zeekit ÅM Nasjonal finale, Lambertseter President 

 18 UM Open Water, Fet & Sørumsand Sjekk med Noel  

 18 NM Masters Open Water, Fet & Sørumsand  

 18-03 VM, Budapest  President + GS 

 19  FINA Kongress Budapest  President + GS 

 12-18 VM Para, Madeira, Portugal   

Juli 07-10 NM Langbane Aqvarama Kristiansand  President + GS 

August 6 NM Open Water, Glomma, Fet og Sørumsand.   

 15-19 Arendalsuken Visepresident + JK + KP 

 11-17 EM, Roma ITA President + GS 

 26 FS + Utvalg kl. 09.00 – 15.00   

 26-28 Trener og lederkonferansen, Thon Lillestrøm FS + GS 

September 01-03 NIPA – Ørland President 

Oktober 12 FS møte 06/22, Teams 15:30 – 17:30  FS + GS 

 15-16 NIF´s Anlegg og idrettsrådskonferansen, Scandic 
Gardermoen 

President, Visepresident og 
anleggsrådgiver Erlend Alstad 

 21 Nordisk kongress, Antalya, Tyrkia President 

 22 LEN Kongress, Antalya, Tyrkia President 

 21-23 NM ungdom Svømming, AdO Arena Bergen Rune  

 28-30 Nordsjøstevnet 2022, Stavanger President 

November 09 FS møte 07/22, Ullevål Stadion 09.00-16.00  FS + GS 

 17-20  NM Kortbane Svømming, Stavanger  President 

 18-19 Ledersamling NIF t.b.a. President + Visepresident. 

 18-20 NM Senior og landsfinale Stup, AdO Arena Bjørn W. 

Desember 09-12 Nordisk mesterskap svømming/stup, AdO Bergen  Visepresident 

 17-22 VM Kortbane, Australia  President 



  Forbundsstyret 

 

  Side 6 

3. Saksbehandling 
 

Protokoller 
Saksnummer FS2022-05-01 Saksnavn Protokoller 

Beskrivelse Vedlegg Merknad 

FS • Protokoll FS 04-22 • Godkjent 

VPU   

DU •  •  

STU  •  •  

SVU • Protokoll 04-22,05-22,06-22 og 
07-22  

• Tatt til etterretning 

SYU • Protokoll 02-22, 03-22 • Tatt til etterretning 

PU   

LU •   

OW • Protokoll 04-22 • Tatt til etterretning 

 
 
 
 

Innmeldte saker 
 

Saksnummer FS2022-05-02 Saksnavn Implementering av den 
obligatoriske Trenerattesten i 
Norges Svømmeforbund 
 

Vedlegg  

Skrevet av GS Økonomisk 
ramme 

 

Inntekter  

Frister  

Kort 
beskrivelse 

NIF forventer at det finnes formelle vedtak for det overnevnte. Administrasjonen 
ønsker derfor å redegjøre for dette, slik at Forbundsstyret kan fatte de nødvendige 
vedtak. 
 
Hva er Trenerattesten? 
Barn og unge skal oppleve idrettsglede i et trygt miljø. Trenerattesten gir et godt 
utgangspunkt for å lykkes som trener, slik at utøverne møter et mer helhetlig 
kvalitetstilbud uavhengig av trener, idrett eller klubb. Trenerattesten tar for seg de 
viktigste oppgavene og forventningene som stilles til treneren, og kommer i to 
versjoner – én for trenere i barneidretten og én for trenere i ungdomsidretten. Når 
man har fullført Trenerattesten, blir kompetansen synlig på idretts-CVen. 
Idrettstinget 2021 vedtok at Trenerattesten skal være obligatorisk. 
Trenerattesten har en løsning som gir klubbene oversikt over egne trenere, inkludert 
enkel oversikt over alder- og kjønnsfordeling på trenerne, hvilke trenere som har 
fullført Trenerattesten – og hvilke trenere som har fremvist politiattest. 
Det er særforbundene selv som velger videre fremdrift, men implementeringen av det 
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obligatoriske kravet skal være fullført i løpet av tingperioden. 
Med bakgrunn i dette, foreslår NSF adm følgende implementeringsplan for 
Trenerattesten i NSF. 
 
Implementering av Trenerattesten i Norges Svømmeforbund 

• September 2022: Informasjon til alle klubber om at Trenerattesten er 
obligatorisk også for de som ikke har tatt instruktør- eller trenerutdanning 

• September 2022: Informasjon til klubber om klubbtilgangen til Trenerattesten, 
med hvilke fordeler klubben har 

• September 2022: Lage orienteringssak for klubbstyrer om oppfølging av 
Trenerattesten 

• September 2022: Trenerattesten som tema i materiell for 
klubbesøk/klubbutviklingstiltak 

• Månedlig uthenting av data fra PowerBI, med direkte oppfølging av klubber 
som ikke har fulgt opp Trenerattesten – fra 1/9-2022 

• Oktober 2022: «Trenerattesten barn» legges inn som obligatorisk for tildeling 
av kompetanse for alle instruktør- og Trener 1-utdanninger etter 1/10-2022 

• Oktober 2022: «Trenerattesten ungdom» legges inn obligatorisk for tildeling 
av kompetanse for alle Trener-utdanninger (Trener 1 til Trener 4) etter 1/10-
2022 

Oktober 2022: Alle personer som har instruktør- eller trenerkompetanse fra tidligere 
(før 1/10-2022) får epost med informasjon om den obligatoriske Trenerattesten 
 

Styrets 
beslutning 

Norges Svømmeforbund har vedtatt ovennevnte implementeringsplan for den 
obligatoriske Trenerattesten 

 
 
 
 
 

Saksnummer FS2022-05-03 Saksnavn Hederstegn komiteen 

Vedlegg  

Skrevet av GS Økonomisk 
ramme 

 

Inntekter  

Frister  

Kort 
beskrivelse 

Innstilling fra hederstegnkomiteen til Gullmerke.  

Styrets 
Innstilling 

Innstilling vedtatt (behandling konfidensiell). 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



  Forbundsstyret 

 

  Side 8 

Saksnummer FS2022-05-04 Saksnavn Søknad om støtte   

Vedlegg  

Skrevet av Sven Egil Folvik Økonomisk 
ramme 

5000.-  

Inntekter  

Frister  

Kort 
beskrivelse 

Jeg søker Forbundsstyret om å innvilge å dekke min flyreise til LENs ekstraordinære 
kongress i Cascais fra 12. til 15. mai 2022. Som æresmedlem i LEN er jeg berettiget til å 
være til stede på deres kongresser med tale- og forslagsrett. 
LEN dekket hotelloppholdet. 
Flyreisen var med TAP fra Gardermoen til Lisboa og retur. 
Reisen kostet kr. 4.968.- 
 

Styrets 
Innstilling 

Søknaden avslått.  Som ved lignede tidligere søknader prioriterer Forbundsstyret 
felleskapets midler til barn og ungdomsaktivitet.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


